
Tisztelt Polgármester Asszony!

Május 7-én került megrendezésre az Európa Fesztivál. Az esemény programját olvasva 
szomorúan tapasztaltam, hogy testvérvárosaink közül egyetlen egy sem képviseltette magát a 
rendezvényen, ellenben Jávor Benedek és Cseh Katalin is meghívást kapott valamint 
polgármesteri fogadóórára is sor került az Európa Fesztiválon.

Azt szeretném kérdezni Polgármester Asszonytól, hogy miként vált ez a rendezvény egy 
politikai kampányeseménnyé?

Várom megtisztelő válaszát.


